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Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης απαντώντας απρψε στη Βουλή,
κατά την Ώρα του Πρωθυπουργού, σε επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του ΠΑΣΟΚ Γιάννη Ζαφειρόπουλου για τους Ολυμπιακούς Αγώνες.

• Δήλωσε ότι μέσα στην εβδομάδα θα ανακοινωθούν, τόσο τα μέλη της 
Εθνικής Επιτροπής, όσο και τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου της 
ανώνυμης εταιρείας “Αθήνα 2004”. Ανακοίνωσε μάλιστα, ότι η πρώτη 
συνεδρίαση του Δ.Σ. της “Αθήνας 2004” θα πραγματοποιηθεί υπό την 
προεδρία του την ερχόμενη Τετάρτη 28 Ιανουάριου.

• Αποσαφήνισε ότι το σχετικό νομοσχέδιο θα κατατεθεί επισήμως στη 
Βουλή στις αρχές της επόμενης εβδομάδας. Τόνισε, ότι το σχέδιο 
νόμου έχει ήδη σταλεί στα κόμματα και επομένως υπάρχουν οι 
δυνατότητες να διατυπώσουν τις παρατηρήσεις τους, πριν την έναρξη 
της κοινοβουλευτικής διαδικασίας.

• Διευκρίνισε ότι το οργανωτικό σχήμα είναι απολύτως σύμφωνο με τη 
σύμβαση που υπογράφηκε στις 5/9/97 στη Λωζάννη και ότι με το 
χρονοδιάγραμμα που έχει καθοριστεί είμαστε όχι μόνο εμπρόθεσμοι, 
αλλά ίσως και ταχύτεροι απ’ ό,τι έχουμε συμφωνήσει με τη ΔΟΕ.

• Ενημέρωσε ότι το Γενικό Σχέδιο της “Πολιτιστικής Ολυμπιάδας”, που 
έχει ήδη γνωστοποιήσει ο Υπουργός Πολιτισμού Ε. Βενιζέλος 
παρουσιάστηκε στην τελευταία Γενική Διάσκεψη της UNESCO στο 
Παρίσι, η οποία μάλιστα εξέδωσε ομόφωνα απόφαση με την οποία 
αποδέχεται το σχέδιο, στο οποίο μετέχει ως προνομιακός εταίρος. 
Επίσης, το σχέδιο παρουσιάστηκε ήδη και στο Συμβούλιο Υπουργών 
Πολιτισμού της Ευρωπαϊκής Ένωσης.

• Τόνισε ότι προωθείται η ιδέα της Ολυμπιακής Εκεχειρίας. Σ’ αυτά τα 
πλαίσια πραγματοποιήθηκε συνάντηση του Αναπληρωτή Υπουργού 
Εξωτερικών Γιώργου Παπανδρέου με τον Χουάν Αντόνιο Σάμαρανκ, 
ο οποίος ανταποκρίθηκε με πολύ θετικό τρόπο.

• Γνωστοποίησε ότι ο Δήμαρχος Αρχαίας Ολυμπίας θα μετέχει για 
λόγους συμβολικούς ex officio στην Εθνική Επιτροπή των 
Ολυμπιακών Αγώνων του 2004 και ότι η Κυβέρνηση επεξεργάζεται 
δέσμη μέτρων για την αναβάθμιση της Αρχαίας Ολυμπίας από 
πολιτιστικής, τουριστικής και αθλητικής πλευράς.


